
ZZPRC Elektrowni Bełchatów
Dywidenda w Enei może być wyższa od oczekiwań władz spółki

Dywidenda z zysku netto za 2008 roku grupy energetycznej Enea może być wyższa niż 30 proc. i wyższa niż
spodziewa się rada nadzorcza i zarząd spółki - poinformował w piątek dziennikarzy wiceminister skarbu, Jan
Bury.

"Dywidenda z Enei może być większa niż 30 proc. zysku i będzie większa niż spodziewa się rada nadzorcza i zarząd,
gdyż są duże potrzeby budżetowe" - powiedział Bury.

 Nie jest znane stanowisko władz Enei dotyczące wielkości dywidendy za 2008 roku. W prospekcie emisyjnym
zapisano, że Enea może przeznaczać na dywidendę od 30 do 60 proc. rocznego zysku netto.

 Wcześniej wiceminister Bury deklarował, że dywidenda Enei będzie w granicach zapisanych w prospekcie.
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